
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener: Paul Knuvers / GroenLinks 
 
Datum indiening vraag: 25 10 2018 
 
Datum verzending antwoord: 7-11-2018 
 

Formulering: Bestrijding Japans Knoopkruid en Groensingel Snofhuttedijk Borculo  
 
Gelukkig is onkruid iets wat helemaal niet bestaat. Immers: ‘het verschil tussen een 
bloem en onkruid is slechts een mening’. Maar zoals in mensen, dieren en 
plantenwereld, sommigen bevallen ons beter dan anderen. En helaas zijn er op bepaalde 
plekken en omstandigheden ook redenen om bepaalde planten daar niet te willen. Dat 
speelt bij Japans knoopkruid: ooit als exotische tuinplant ons land in gekomen, verschijnt 
deze plant nu ook in openbaar groen en in woonwijken in Nederland. Het is een 
woekeraar die helaas ook fundamenten van gebouwen en wegen kan aantasten. 
Woekert de plant in je tuin, dan krijg je in sommige delen van Groot Brittannië geen 
hypotheek meer. 
Ook in Nederland steekt dit probleem de kop op. Na wat ik waarneem ook in Berkelland. 
Daarom onderstaande vragen hierover. 
 
Daarnaast maar in 1 keer door een vraag over een min of meer verwante groenbeheer 
kwestie. Met wellicht onwenselijke overlast, maar dan niet door planten. 
 

Vraag: Op de hoek van de Ruurloseweg/Lebbenbruggedijk in Borculo loopt, richting 
Ruurlo, een sloot met berm. Daar woekert het Japans knoopkruid. Enige weken 
geleden heb ik dit doorgegeven via de balie. Ik weet niet of hier al een vervolgactie op 
wordt gepland, maar er is nog niets gebeurd. Ook in de aangrenzende tuin is de plant 
aangetroffen.  
Zijn er op meer plekken in Berkelland signalen dat de plant ook in openbare ruimte 
woekert? Hebt u een centraal meldpunt? 
  
Antwoord: De laatste jaren is de Japanse duizendknoop op meerdere plekken in 
Berkelland aangetroffen. De plekken waar deze planten worden aangetroffen worden 
geregistreerd en we proberen verdere verspreiding te voorkomen. Door het ontbreken 
van een goede bestrijdingsmethode beperken we ons nu nog tot het regelmatig 
afmaaien en laten liggen van de plantresten (om verdere verspreiding te voorkomen). 
Zodra een effectieve bestrijdingsmethode bekend is, wordt onze bestrijding daarop 
aangepast. 
 

Vraag: Als het meer voorkomt, bestaat er dan een bestrijdingsplan? Welke middelen 
gebruikt u hier dan eventueel bij? 
 
Antwoord: Zoals bij vorige vraag beantwoord is er nog geen goede 
bestrijdingsmethode. Tot nu toe beperken we ons tot het regelmatig maaien. Er zijn 
veel instanties bezig met het ontwikkelen van een effectieve bestrijding (Het Rijk, 
onderzoekscentra etc.). Zodra hierover meer bekend is, passen wij onze bestrijding 
hierop aan. 
 

Vraag: Aan de Snofhuttedijk, komend vanaf de Ruurloseweg na ongeveer 150 meter, 
is een groot weiland in gebruik door een veehouderij aan de Lebbenbruggedijk. Ik kan 
mij herinneren dat hier in het verleden al vaker problemen waren met het 
verwijderen/vernielen door de veehouder van de aan de Snofhuttedijk grenzende 
ecologische groene verbindingszone. Waarna actie werd ondernomen om dit te (laten) 
herstellen. Al weer geruime tijd (enige jaren) heeft hij vanuit zijn weiland weer 5 
openingen in de verbindingszone langs de zandweg. Het weiland is echter ook vanaf 
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de Lebbenbruggedijk ( en dus zijn bedrijf) al op enkele plaatsen toegankelijk. De grote 
openingen aan de kant van de Snofhuttedijk lijken mij dan ook volledig overbodig voor 
zijn bedrijfsvoering. Die groene verbindingszone zou nu toch gesloten moeten zijn?  
Is u dit probleem bekend? Wat gaat u hier, handhavend en herstellend, aan doen? 
 
Antwoord: We hebben helaas hetzelfde geconstateerd. We gaan handhavend 
optreden. 
 

 
 
 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


